



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P21053

Kwai Tsing Safe Community and Healthy City Association - Mobile Dental Service
「葵青安全社區及健康城市協會-流動牙科保健服務」

Kwai Tsing Safe Community and Healthy City Association is going to provide mobile dental service to our students from January to June 2022. (30 sessions and about 3.5 hours per session)

The dental team is going to provide F.1-F.6 students free dental service from January to June 2022 at our school. Oral examination, oral health recommendations, scaling and simple filling will be provided. Student participants will receive various treatments based on the oral examination and follow-ups and referral depending on their dental conditions will be arranged. The details of implementation will be announced when finalized.

To understand parents' preference for arrangements of mobile dental service for students, parents please sign the online reply slip and indicate your preference on or before 5th December 2021. Should you have any enquiries, please contact Ms Mak Yuet Ngor at 24977110.

葵青安全社區及健康城市協會將為本校提供流動牙科保健服務，(共 30 節，每節 3.5 小時)。註冊牙醫團隊將於 2022 年 1 月至 6 月期間到校，為中一至中六學生提供免費口腔檢查、口腔護理指導、洗牙服務及基本補牙服務。註冊牙醫將根據臨床診斷，決定每位參與學生的服務內容。若檢查結果顯示學生涉及較複雜的治療，或因流動牙科車設備所限，將為學生提供轉介建議及相關資料。細節落實後，流動牙科保健服務時間將會稍後公布。

為了解家長的意願，以便學校處理學生流動牙科保健服務安排，敬請 貴家長於十二月七日(星期二)前填妥網上回條。如有疑問，請與麥月娥老師聯絡。(電話：24977110)

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

1st December 2021 二零二一年十二月一日